
Dbamy o wizerunek PFO

System komentarzy jest nam potrzebny. Chcemy znać Wasze pomysły, poglądy na różne
sprawy, wskazówki co do dalszego funkcjonowania federacji, oceny.

  

Rezygnujemy z dotychczasowej formy komentarzy i udostępniamy je tylko zarejestrowanym
użytkownikom. Może wtedy wypowiedzi będą bardziej przemyślane i uzasadnione. Może wtedy
zwrócicie uwagę, że parę osób poświęca mnóstwo swojego czasu federacji  i dba o jej dobry
wizerunek.      

  

Dotychczas widziałem tylko narzekanie. Podpiszcię sie pod swoimi słowami. Pomóżcie w
sprawach gdzie ktos nie daje sobie rady. Wszyscy dbajmy o Polską Federację Ornitologiczną, a
nie tylko zajmujmy się tym co Polak potrafi najlepiej – narzekać i być ciągle przeciw
wszystkiemu.
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